







### IDEX 2023: 新加坡創新,工程,設計競賽

活動資訊:

設計草稿繳交截止日期: 2022年12月25日

報名人數: 需以二至三人組成一隊報名隊伍: 每間學校限報名兩隊

展覽地點: 新加坡

展覽日期: 2023 年3月28日到3月31日

設計主題:

請以創新科技為主軸,並從下述主題中選一做為作品設計方向。

設計對象:輔助器具

設計方向:請設計出可以替日常生活帶來更多便利性的設備或是產品系統。

設計對象: 行動不便人士

設計方向:站在行動不便人士的角度上,思考如何可以讓他們移動更加便利。

設計對象:照顧、看護人員

設計方向:請以照顧、看護人員為對象,思考如何減輕他們工作上的負擔。

#### 報名方式:

對此比賽有興趣之學生,請繳交一份作品,並附上作品之創作理念或主題敘述

等英文說明(以一頁A4為限之word檔案)。

徵文作品繳交格式:

格式:使用Arial字型,字體大小為12級。

字數:以500字為上限

作品類型:請以模型圖或照片(請附上說明)的方式繳交。

請家長多鼓勵小孩參與,有興趣參與者請到教學辦公室索取報名表。

有任何問題,歡迎聯繫國際部教學組組長David。

更多資訊請掃描QR CODE。









# IDEX 2023 COMPETITION Innovation, Design, Engineering eXchange

#### Information:

Design Submission due date: 25th of December 2022, Wednesday

Maximum Team members: 3 people per team

Maximum Teams: 2 teams per school

Award: A chance of winning NTD31,000 and explore SINGAPORE

Exhibition Date: 28th of March - 31st of March 2023

Exhibition Method: In person at Singapore

#### Areas of innovation and technology can include any of the following:

Developing Assistive Technology -

What can I develop to improve the daily experiences or performances of people who are less fortunate?

Improving Accessibility -

How can I make it easier for people who are less fortunate to move from one point to another?

Assisting Care Givers -

How can I ease the demands placed upon the caregivers for people who are less fortunate?

#### **Method:**

Students who are interested in attending the competition, you required to submit a professional 1-page report and adhere to the following format:

- Arial font
- Font size 12
- Word limit: 500 words
- Prototype diagrams/photographs with labels

Please come and grab an application form from 9th-floor admin office







## IDEX 2023: Innovation, Design, Engineering eXchange Team member:

	Class	Student Name
1.		
2.		
3.		

Write your design topic, a brief description of your group's project and also a quick diagram:

To enrol please fill in the form and come to 9th-floor admin office and hand it to Mr. David Lao